
Referat for Stiftende generalforsamling onsdag d. 8.11.2023. 
 
Til stede var: Kim T., Jakob, John, Claus C., Frank, Kim K., Camilla, Carsten, Jesper L., Cobo, 
Michelle, Brian D., Steve, Martin R., Martin E., Robert, Malou, Michael J., Claus H., Tommy, 
Sonny, Dennis J., Jesper J., Andreas, Martin R. 
 
Martin E. bød velkommen. 
 
1. Dirigent: Martin Eggert valgt enstemmigt 
 
2. Referent: Kim Knudsen valgt enstemmigt 
 
3. Stemmetællere: Kim Toft + Jesper Larsen valgt enstemmigt 
 
4. Martin E. redegør for stiftelsen af klubben. Det er vedtaget på 2 ekstraordinære 
generalforsamlinger i de respektive klubber (Rødderne Dartklub og Kjøge Dart Club). 
 
5. Stephen gennemgår vedtægterne. Starter med at fortælle at vedtægterne skal godkendes af DDU 
senest 13.11.2023 for at vi kan komme med til næste sæson. Forklarer tvisten i forhold til ulige og 
lige år ved valg af formand osv. så lige den forvirring er på plads. 
 

§1. Forslag til navn: Køge Bugt Dart Club skriftligt fra Joakim. Martin R. har tænkt over 
navnet og kommer med forskellige forslag f.eks. Østsjællands Dartcenter. Cobo mener at, 
hvis det skal hedde Center skal der åbnes op for alle typer dart. Frank kommenterer, at der 
på sigt sagtens kan åbnes op for paradart og e-dart. Og navnet Køge Bugt fortæller alt om 
placeringen. Kim T. mener det samme som Frank med Køge Bugt.  
Steve spørger om nogen ikke er stemmeberettiget, hvortil svaret er at alle er stemme-
berettiget på en stiftende gf.  
Jesper J. foreslår at det bare hedder Køge Bugt Dart.  
Der stemmes om 3 forslag: 

 
12 stemmer for Køge Bugt Dart Center 
3 for Køge Bugt Dart Klub 
7 for Køge Bugt Dart.  
4 har ikke stemt.  
 
Køge Bugt Dart Center er vedtaget. 
 
Martin R. stiller spørgsmål til lokationerne, om der er tænkt over der er 2 steder i forhold til 
Solrød Kommune og Karlemoseparken. Dette er der taget højde for i udvalget. 

 
 §2. Ingen ændringer 
 
 §3. Ingen ændringer 
 
 §4. Ingen ændringer 
 

§5. Martin R. stiller spørgsmål til om der ikke skal stå (to tredjedele) i §13, som der står i §5 
– dette bliver tilrettet. Cobo spørger ind til om det giver mening at afholde general-
forsamlingen i februar. Frank og Camilla svarer, at det er meget normalt for så er året gået, 
regnskabet er opgjort. Claus C. mener at ”Indkomne forslag” ligger forkert i dagsordenen, 



Steve vil undersøge om der findes retningslinjer om det. Martin R. mener den ligger, hvor 
den skal. Claus påpeger en skrivefejl om valg af bestyrelsesmedlemmer i ulige/lige år.  
Dette rettes til. 
 
§6. Kontingent. Det foreslås at kontingentet bliver 175 kr. i kvartalet og passive betaler 100 
kr. i kvartalet. Betales forud. Malou spørger indtil Licens, denne betaler medlemmerne selv. 
Forslaget er vedtaget med kontingentbeløbet. Juniorkontingent svarende til passivt medlem 
– 100 kr. i kvartalet.  
 

 §7. Jesper J. mener ikke der skal stå en konkret bankkonto. Dette fjernes. 
 

§8. Joakim har foreslået at der tilføjes at aktive medlemmer i andre klubber ikke kan optjene 
point til ranglisten. Kim K. forklarer hvad Joakim mener. Frank tilføjer, at det nok er 
meningen, at det er en spiller fra vores egen klub som kan vinde ranglisten. John mener det 
giver en værdi for os, at aktive i andre klubber stiller op og giver modstand.  
Martin E. mener det er fuldstændigt på sin plads, at man ikke kan præmieres for noget man 
vinder i klubben, når man er aktiv i en anden klub. Vi skal ikke starte med at udvande 
tingene, men gøre det stærkt at være aktivt medlem i KBDC.  
Frank spæder til, at han også mener det giver god mening.  
Martin R. mener det kommer til at ramme ham, og han har lagt penge i klubben. Han mener 
ikke han så vil være passiv, da han så ikke får sine point til ranglisten.  
Kim K. forklarer, hvad et passivt medlem i en klub er – faktisk en sponsor og det er 
ekstraordinært i det nuværende Kjøge Dart Club at passive spiller med. 
 
Der stemmes om Joakims forslag: 
 
14 stemmer for ændringen ”samt optjene point til ranglisten” – forslaget er vedtaget. 
 
Der bliver enighed om at den første sætning i §8 ændres til ”Alle kan søge om optagelse som 
medlem i Køge Bugt Dart Center” 

 
 §9 Ingen ændringer 
 
 §10 tilføjes teksten (to tredjedele) efter 2/3 
 

§11 Kim K. foreslår at der tilføjes teksten ”Medlemmerne betaler selv deres licens til DDU”. 
Dette bliver alle enige om, så det tilføjes vedtægterne. 
Martin R. spørger ind til, hvad det betyder at ”bestyrelsen kan beslutte at betale…” - var det 
ikke lettere at der stod at der blev betalt til 2 singlestævner. Camilla forklarer hvad tanken er 
bag ved denne formulering. Det handler ikke om at medlemmerne kan søge om det, men at 
bestyrelsen kan give tilskud til stævner til alle medlemmer, der ønsker at deltage. Martin E. 
forklarer yderligere, at det er for at hjælpe flere medlemmer til stævner og gøre 
medlemmerne mere aktive.  
Camilla mener ordlyden kan ændres til ”give tilskud til” i stedet for ”at betale til” – dette 
bliver alle enige om.  
Martin R. spørger indtil klubtrøje, om man må deltage i sin egen designet trøje, så længe der 
er klublogo på. Dette snakkes der frem og tilbage om, og flere mener, at man skal stille op i 
ens trøjer.  
Æresmedlemmer i de 2 respektive klubber fortsætter selvfølgelig i KBDC.  
 
Der spørges indtil om der må drikkes alkohol, når der er juniortræning – svaret er NEJ. Hvis 
juniorerne kommer på en senioraften, skal der forelægges en underskrift fra forældrene om 



at de må deltage, når der drikkes øl. Cobo refererer til DDUs lovbog, hvor der er et afsnit om 
juniorer og alkohol. 
 

 §12 Ingen ændringer 
 

§13 Martin R. spørger indtil om en holdkaptajn så bare uden videre kan give en spiller 1 
dags karantæne – det korte svar er ja, men det skal selvfølgelig sagligt begrundes. Ordlyden 
diskuteres. Man kan altid gå til bestyrelsen og anke sin straf. Jesper J. mener det skal fjernes 
helt, at en kaptajn kan give disciplinære straffe. Flere tilslutter sig at det fjernes at kaptajnen 
kan give straf.  
Det vedtages at sætningerne ” Eventuelle disciplinære foranstaltninger udøves af det enkelte 
holds holdkaptajn.” og ” Mere end 1 spilledags karantæne, eller bortvisning fra holdet skal 
godkendes af bestyrelsen.” fjernes helt.  
John spørger, hvor længe et udvalg er valgt og hvor længe holdene er sat – dette snakkes der 
lidt om, og det er op til et spilleudvalg at tage sig af dette. 
 

 §14 Teksten (to tredjedele) skrives ind efter 2/3. 
 
6. Frank fortæller om klubbens fremtidige aktiviteter og udvalg. Vi skal træne samme, lave fælles 
rangliste, dagene besluttes af bestyrelsen. Der skal laves forskellige udvalg, spille-, aktivitets-, 
sponsorudvalg. Er folk interesseret i at være med, så gå til den nye bestyrelse. Frank foreslår at de 2 
nuværende klubber afslutter deres respektive ranglisteturneringen i slut november og får spillet en 
slags ”indspil”. John mener vi skal spille ranglisterne færdigt. Martin E. mener at spilleudvalget 
som det første skal lave en forventningsafstemning fra spillerne, så man kan få et overblik over, 
hvor mange der ønsker at spille på hold. 
 
7. Kim K. orienterer om den kommende fælles økonomi, som umiddelbart ser fornuftig ud. De 2 
eksisterende klubbers regnskaber kører året ud og så slås de sammen til et fælles regnskab. 
 
8. Valg af bestyrelse: 
 

• Valg af formand: Jesper Larsen – enstemmigt valgt.  
Jesper glæder sig til samarbejde med bestyrelsen, har ikke så meget erfaring. Martin E. roser 
Jesper for at være meget loyal og klubmand. 
 

• Valg af kasserer: Camilla Ternstrøm – enstemmigt valgt. 
Camilla har været med i udvalget og fået lysten tilbage til at lave bestyrelsesarbejde. Hun 
har 6 års erfaring som kasserer, 1 år i en afdelingsbestyrelse samt 5 år i Kjøge Dart Club. 
 
Valg af bestyrelsesmedlemmer:  
 

• Frank Knudsen – enstemmigt valgt.  
Frank brænder for udvalget, har haft tiden og er grebet af det og ønsker også at bidrage i 
bestyrelsen i den nye klub samt i forskellige udvalg. 

• Stephen Whipps, - enstemmigt valgt. 
Stephen fortæller lidt om hans gejst og at han er loyal og til at stole på og altid holder sine 
aftaler og vil også en nye klub rigtigt meget. 

• Martin Eggert. – enstemmigt valgt. 
Martin fortæller lidt om, hvorfor han har fravalgt udvalget, men vil gerne være med i 
bestyrelsen og ved hvad der kræves. Håber på en mere aktiv bestyrelse. Fortæller lidt om 
nogle ideer han har. Frank supplerer her lige at udvalget stadig vil hjælpe den nye bestyrelse. 

• Valg af suppleanter: Kim Toft og Carsten Frederiksen – enstemmigt valgt. 



• Valg af revisor: John Larsen – enstemmigt valgt. 
• Valg af revisorsuppleant: Jesper Søndergaard Jensen – enstemmigt valgt. 

 
 
9. Evt. John spørger ind til spilleudvalg. Frank melder sig. Martin E. siger at man meget gerne må 
melde ind, hvis man har lyst til at være med.  
Tommy spørger ind til spillertrøjer – bestyrelsen kigger på nogle forslag.  
Martin R. mener det er en god ide at klubben bør søge dispensation til at stille op i de gamle indtil 
de nye er ankommet. Dette er allerede søgt om. 
 
Køge Bugt Dart Center er hermed stiftet. 
 
For referat 
 
Kim Bauer Knudsen 
08.11.2023 
 
  
 


